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Agneta Kronby-Landin 
Agneta, medlem i klubben, har arbetat 54 år i skolan. Hon har varit lågstadielärare, 
studierektor, mattelärare, examinator, Förvaltningschef för skolor i 3 kommuner mm. 
Hon har också ett AB där hon bl.a. jobbat med Näringslivet. De senaste 7 åren har 
hon jobbat som hyrrektor vilket avslutades i nov 2016. Nu är det resor som gäller. 
 
Agneta blir förskräckt över lärarutbildningen. Den behöver reformeras och styras upp 
så att det går att göra vettiga planeringar i skolorna. Nu blir det konstiga blandningar 
av ämnen som gör det svårt att nyrekrytera lärare med samma kombinationer. 
 
Kommunaliseringen var i grunden bra. Den innebar att man nu fick fram skolans 
riktiga kostnader och kunde rensa bort onödigheter. 
Det fria valet höjde också kvalitén i skolan. Konkurrens är bra. Men, man också se 
nackdelar idag. 
 
Det behövs 25-30 elever i en klass för att budgeten ska på ihop. Det funkar inte alltid 
i verkligheten. Kommunerna bryter mot lagen. I Nyköping t.ex, bokfördes förlusterna 
på Skavsta som lärarnas kompetensutveckling.  
Elever behöver extra behov av stöd och det fingerar inte bra. 
 
Lärarlegitimation krävs för att få sätta betyg, men många saknar poäng i de ämnen 
som de har legitimation för. 
2-lärarsystemet är bra. Det ökar kvalitén. 
 
Föräldrainflytandet börjar gå för långt. När de börjar lägga sig i undervisningen, vilka 
lärare klasen mm har, så har det blivit fel. 
 
Många barn har olika begåvningar. Det behöver skolan ta mera hänsyn till. 
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Klubbärenden: Silva Jose har fyllt 75 och Christina Hildebrandt har fyllt 70 
 . 
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